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Kopi til

Sak 1 Årsplan: godkjenning

- Årsplanen er lagd for årene 22-23 og 23-24. Innholdet er justert for å passe 23-24.
- Vi går gjennom årsplanen og ser at innholdet stemmer, og at den generelt inneholder det

den skal. Denne er nå godkjent av SU og blir stående slik.

Sak 2. Ferie sommer 2024

- Kommunale barnehager holder stengt i ukene 28 og 29 pluss en uke før eller etter, i
samrådmed samarbeidsutvalget.

- Hvilken uke skal vi ha stengt i tillegg til 28-29?
- Vi reflekterer litt hva de ulike ukene vil utgjøre, og kommer frem til samstemt at det er

best med uke 30. Dette fordi det er best for barna mtp overgang fra småbarn til storbarn,
men også for storbarn/skolestartere til skole.

- En annen ting er ferieavviklingen til personalet og ivaretakelsen av at en unngår mye
vikarer (og lite fast personal) i uke 30, om vi velger uke 27. Dermed faller valget naturlig på
uke 30.

- Vi blir også enige om at enheten holder stengt i uke 28, 29 og 30 i årene fremover også,
slik at dette er forutsigbart for kommende barn og familier som søker barnehageplass hos
oss. Om det skal endre seg, må det meldes som sak i et SUmøte, og taes en ny avgjørelse
om det er ønskelig/behov for det.

Sak 3. Tanker om åpningstid i jul/ påskemed tanke på personalplanlegging resten av året



- Forslag: åpning 8-16 i juleuke og påskeuka? Hvorfor ønsker bhg det?
- Det blir reflektert litt rundt hvorfor barnehagen ønsker dette, og hva det vil bety for barna,

dri�a og personalet. Foreldrerepresentantene sier seg enige i barnehagens ønsker og
begrunnelser. Samtidig er både foreldrerepresentantene og barnehagerepresentantene
enige om at om foreldre har behov for barnehagen utover 8-16, tar de kontakt med
barnehagen, og ytrer behovet, slik at vi kan tilrettelegge for de det måtte gjelde.

- Noe av bakgrunnen til at barnehagen ønsker å ha en fast innskrenket åpningstid og
forutsigbarhet rundt dette i årene fremover, er fordi det oppleves som vanskelig med
kommunikasjonen gjennom vigilo i� høytidene. Det er vanskelig å få inn tilstrekkelig med
svar på hvem som kommer og ikke, i god nok tid, når det kommer til jul og påske. Derfor
vil det hjelpe barnehagen i å sikre både personal, dri�, innhold og lignende, om vi vedtar
dette.

- Ved å ha en fast innskrenket åpningstid, vil vi bedre kunne sikre og planlegge et godt
tilbud til barna som kommer i jul og påske, og i tillegg sikret personalets ferie og
avspasering uten at det vil berøre barna i like stor grad, som det kan gjøre om vi har full
åpningstid og fast personal må fordeles på alle vaktene.

-

Sak 4. Kostpenger fra februar 2024

- Utgi�ene til mat har gått opp, enheten foreslår å øke kostpengenemed 25 kr/ måned for å
kompensere for dette (til 275kr fra 1.mars)

- Vedlegg: utgi�er så langt i 2023
- Hva får vi for pengene:

- Vi snakker om varmmatløsningene som husene har i dag, og matpakkedagene.
Mange ulike løsninger på dette, men det fungerer godt det som gjøres idag.

- Foreldrene på Nedre har et ønske ommer informasjon ommatserveringer på
Nedre. Kan det gies ut en meny fra nyttår? Er det mettende nokmed yoghurt og
musli, er et spørsmål? Vi serverer knekkebrød og brødskive til de som ikke liker
eller spiser yoghurten, så dette blir ivaretatt, forsikrer barnehagerepresentantene.

- Budsjett og forbruk blir presentert.
- Andre barnehager har kokk, er det noe vi kan ha? De kommunale barnehagene som i dag

har kokk, bruker 10% av grunnbemanningen på husene sine for å ha den ressursen. Dette
er stort sett kun på barnehager som er mye større enn hva vår enhet er, og har derfor også
mulighet til å ta av sin grunnbemanning i større grad enn hva vi hos oss er i stand til.

- De har også mer egnet kjøkken til dette, noe vi spesielt på Voldsminde ikke har lokaler til
å gjennomføre. Nedre har noe bedre kjøkken å lage mat på, men at det ikke finnes
ressurser å ta av for å kunne ansette en egen kokk.

Sak 4. Eventuelt:

Tar en kjapp oppdatering og gjennomgang av statusen rundt Voldsminde og dens fremtid. Det
var innvilget penger til å bygge om voldsminde pga et gammelt og utfordrende hus, som ikke
passer en barnehagedri� lengre, mtp kloakk oversvømmelser, dårlige rør, vegger, lys og lignende
til dri� av en barnehage. Huset trenger flere større lø� for å fortsette å være et godt egnet hus til
å dri�e en barnehage, men at ved ski�e av parti i kommunen, vil nå bli satt i fare for å ikke bli
realisert likevell. Forslaget Høyre har sendt til høring, vil gjøre at Voldsminde ikke får Midlene,
noe som vil ha større konsekvenser for bydelen og barnehagen enn hva man uten innsikt om



bydelslø�et og bydelsutfordringene som er per i dag, vil forstå. Derfor er det skrevet et
leserinnlegg til avisen, i håp om at politikerne vil få mer innsikt i hva og hvilke konsekvenser det
vil få, å omprioritere midlene barnehagen skulle få. At det ikke bare er en barnehage i et gammelt
og slitt hus, men et større sammensatt tverrfaglig samarbeid møtested som skal romme både
barnehage og andre hjelpetjenester som kommer barn, familier og bydelen til gode. med BFT,
trondheimshjelpa og flere, skal det skapes enmøteplass for barn og familier, med utlån av
lokaler til de som lever i små leiligheter og trangt økonomisk, eller bare ikke har plass til å
invitere alle vennene i en bursdag, og kunne fortsette arbeidet med å utjevne klasseskillene, som
er veldig tydelige i denne bydelen. Vi får se mer på det etterhvert, men vi håper at forslaget ikke
blir vedtatt, og at vi kan fortsette det gode samarbeidet om å lø�e bydelen videre, noe som
allerede er så godt i gang.


